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ZÁPIS
z 20. valné hromady Svazu národní házené

konané dne 19. května 2018 v Praze

1. ZAHÁJENÍ

Řádnou 20. valnou hromadu SNH, která se konala dne 19. května 2018 v aule budovy ČUS v Praze
na Strahově, zahájil pan Jaroslav Holý, který byl pověřen výkonným výborem SNH řízením této
valné hromady.
Po zahájení a přivítání všech delegátů VH byl schválen navržený program a také jednací řád a
volební řád 20. VH SNH. Program a text jednacího a volebního řádu tvoří přílohu tohoto zápisu.

2. VOLBA ČLENŮ PRACOVNÍHO PŘEDSEDNICTVA A KOMISÍ

Řídící valné hromady předložil návrhy na složení pracovního předsednictva a jednotlivých komisí,
které byly delegáty jednomyslně schváleny, a to v tomto složení:

Pracovní předsednictvo: Jaroslav Holý – předsedající 20. VH SNH
Jiří Cedidlo
Karel Klas
Mgr. Miroslav Šír
Zdeněk Hejl

Mandátová komise: Ing. Martin Gřes – předseda
Martin Leugner
Zdeněk Soukup

Návrhová komise: Ing. Miroslav Jelen – předseda
Jaromír Kalčík
Rostislav Horkel

Volební komise: Mgr. Miroslav Šír – předseda
Petr Odchodnický
Radomil Kalaš

3. ZPRÁVA O ČINNOSTI SNH ZA UPLYNULÉ OBDOBÍ

Zprávu o činnosti přednesl předseda SNH pan Jiří Cedidlo, který na úvod své zprávy vyzval všechny
přítomné, aby minutou ticha uctili památku všech těch, kteří bohužel již naše řady opustili.
Předseda SNH ve své zprávě krátce popsal a zhodnotil činnost SNH za období od poslední volební
valné hromady konané v říjnu 2017. Kompletní text zprávy je přílohou tohoto zápisu.



Strana 2 (celkem 4)

Svaz národní házené 20.VH SNH - Zápis

4. ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ SNH V ROCE 2017, NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2018

Všichni delegáti valné hromady obdrželi před jednáním písemné podklady s přehledem
hospodaření SNH za rok 2017 i s návrhem rozpočtu na rok 2018. Za omluveného předsedu
hospodářské komise p. Ivo Tomana blíže okomentoval jednotlivé materiály předseda Svazu
národní házené p. Cedidlo. Kompletní text zprávy je přílohou tohoto zápisu.

5. ZPRÁVA DOZORČÍ RADY SNH

Zprávu dozorčí rady SNH přednesl její předseda pan Karel Klas. Zpráva dozorčí rady je přílohou
tohoto zápisu.

6. ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE

Zprávu mandátové komise přednesl její předseda pan Ing. Martin Gřes.
Ze 74 pozvaných delegátů s hlasem rozhodujícím se 20. valné hromady zúčastnilo 38 delegátů, což
je 51,4 procent, 20. valná hromada byla usnášeníschopná ve smyslu platných ustanovení Stanov a
řádů Svazu národní házené. Kompletní zpráva mandátové komise je přílohou tohoto zápisu.

7. VOLBY ČLENŮ DOZORČÍ RADY SNH NA VOLEBNÍ OBDOBÍ 2018-2022

V souladu s ustanovením čl. 2/d volebního řádu byla v 10:00 hod. uzavřena kandidátní listina pro
volby do Dozorčí rady SNH.
Předseda volební komise pan Mgr. Miroslav Šír seznámil přítomné se skutečností, že se podařilo
naplnit počet kandidátů na počet stanovený v čl. 2/c volebního řádu, kdy do voleb podalo řádně
přihlášku 6 kandidátů.
Následně předseda volební komise seznámil delegáty valné hromady s průběhem voleb po
technické stránce, znovu připomněl některá ustanovení volebního řádu a také krátce představil
všechny kandidáty pro volby do Dozorčí rady SNH. Kompletní text představení kandidátů je
přílohou tohoto zápisu.
Následně byla provedena tajná volba.

8. DISKUSE
Stručný souhrn jednotlivých témat diskusních příspěvků:

1. Karel Tušek (TJ Přeštice) – školení v rámci SNH
- krátká informace o školení trenérů 3.třídy, které proběhlo v Přešticích
- návrh na vyšší spoluúčast na nákladech ze strany SNH

2. Ing. Pavel Jíra (TJ S. Blovice) – příspěvek OSK za umístění družstev mládeže
- dotaz na vyplacení příspěvku na činnost OSK za umístění družstev mládeže v roce 2017
Reakce:
Jiří Cedidlo, předseda SNH

- příspěvky za rok 2017 byly příslušným OSK vyplaceny dne 30.11.2017
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3. Petr Tausche (TJ DIOSS Nýřany) – termín konání VH SNH
- kritika zvoleného termínu konání 20.VH SNH vzhledem probíhajícím soutěžím, což zřejmě
ovlivnilo i nízkou účast
- doporučení následující VH svolat před zahájením jarní části venkovních soutěží
Reakce:
Jiří Cedidlo, předseda SNH

- vysvětlení důvodů volby termínu konání VH, kdy termínová listina je v březnu velice nabitá
vyvrcholením jednotlivých halových soutěží

4. Petr Tausche (TJ DIOSS Nýřany), Helena Špátková (TJ Avia Čakovice) – problematika GDPR
- dotazy na metodiku zpracování agendy osobních údajů dle směrnice EU (GDPR)
- dotazy k zaslanému vzorovému formuláři souhlasu se zpracování osobních údajů
- dotazy k předávání osobních údajů členů střešním organizacím
Reakce:
Jiří Cedidlo, předseda SNH

- v současné době se stále vyjasňují povinnosti spolků vyplývající z nové směrnice EU o
ochraně osobních údajů, vzhledem k finanční náročnosti celou problematiku za sportovní prostředí
zastřešuje a řeší Česká unie sportu, která spolupracuje s odbornou firmou na posouzení celé
problematiky, přípravě metodiky, vzorových dokumentů a formulářů

- zároveň s Úřadem na ochranu osobních údajů projednává a řeší nejasnosti plynoucí jak ze
směrnice samotné, tak i ze skutečnosti, že dosud v rámci ČR chybí prováděcí předpisy

- veškeré závěry, vzorové dokument a formuláře jsou přeposílány na jednotlivé oddíly a
kluby, nicméně rozhodně nejsou závazné, jednotlivé oddíly mohou celou věc řešit i po vlastní linii,
nicméně je potřeba si uvědomit, že nesou za tuto problematiku v rámci své činnosti plnou
zodpovědnost

- předávání osobních údajů členů (v rozsahu nutném např. pro registraci atd.) střešním
organizacím je možné, nicméně musí být informace o takovém předávání obsažena v souhlasu se
zpracováním osobních údajů (ve vzorovém formuláři z ČUS je toto obsaženo)

5. Petr Tausche (TJ DIOSS Nýřany) – úroveň a organizace Českého poháru dospělých
- kritika povinné účasti ligových družstev v Českém poháru dospělých, která vede k tomu, že
některá družstva nepřistupují k této soutěži „zodpovědně“, což celou soutěž znehodnocuje
- k prestiži celé soutěže rovněž nepřispívají opakované problémy se zajištěním pořadatele
finálových turnajů, konání této vrcholné akce v nevyhovujících halách atd.
Reakce:
Jiří Cedidlo, předseda SNH

- povinná účast ligových družstev je opakovaně diskutované téma, stanovisko VV zůstává
stále neměnné
Pavel Jíra, TJ S. Blovice

- návrh na pravidelnou rotaci pořadatelství vrcholných akcí včetně finálových turnajů
Českého poháru po jednotlivých oblastech
Jiří Cedidlo, předseda SNH

- pokus o zavedení rotace pořadatelství již v minulosti proběhl, nicméně neúspěšně, není
možné někomu nařídit, aby akci uspořádal, pokud sám nebude chtít

6. Jaromír Kalčík, TJ S. Ejpovice – změny řádů a pravidel NH
- připomenutí termínu pro zasílání připomínek a podnětů pravidlové komisi SNH
- návrh na zavedení smíšených družstev minimálně v kategorii mladšího žactva, kdy by měl být i na
republikové úrovni umožněn start dívek v družstev chlapců
- v současné době je to v řadě oblastních přeborů propozicemi povoleno, nicméně v případě
postupu takového družstva na celostátní akci start umožněn není
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7. Ing. Pavel Jíra (TJ S. Blovice) – změna systému 1.ligy žen, zatraktivnění soutěží mládeže
- návrh na znovu otevření diskuse o herním systému 1.ligy žen, kdy v současné době se opakovaně
nedaří naplnit predikovaný počet účastníků této soutěže, naopak je zájem o start ve 2.lize
- možnosti zatraktivnění soutěží mládeže

9. ZPRÁVA VOLEBNÍ KOMISE

Po krátké přestávce potřebné pro zpracování výsledků sečtení hlasů oznámil předseda volební
komise pan Mgr. Miroslav Šír výsledky voleb do Dozorčí rady SNH:
- celkem bylo vydáno 38 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 38 lístků, všechny odevzdané volební
lístky byly volební komisí uznány jako platné
- z celkového počtu 6 kandidátů získalo všech 6 kandidátů potřebný nadpoloviční počet, tzn. 19
hlasů, čímž byl naplněn počet členů DR SNH a tudíž nebylo nutné vyhlásit druhé kolo voleb
- dle počtu obdržených hlasů byli za členy Dozorčí rady SNH pro volební období 2018-2022 zvoleni
tito kandidáti:
Karel Klas (37 hlasů), Josef Blahuta (35 hlasů), Jana Sládečková (34 hlasů), František Menc (32
hlasů) a Pavel Jíra (28 hlasů)
- kandidáti, kteří nezískali potřebný počet hlasů:
Petr Šatra (24 hlasů)
Protokol o provedené volbě je přílohou tohoto zápisu.
Následovala krátká přestávka na jednání nově zvolené Dozorčí rady SNH.

10. VOLBA PŘEDSEDY DOZORČÍ RADY SNH NA VOLEBNÍ OBDOBÍ 2018-2022

Po krátkém jednání byl novou Dozorčí radou na předsedu navržen pan Karel Klas. Volby proběhly
veřejným hlasováním a předsedou DR SNH byl zvolen pan Karel Klas, a to poměrem hlasů 38 pro /
0 proti / 0 delegátu se zdrželo.

11. ZPRÁVA NÁVRHOVÉ KOMISE, SCHVÁLENÍ USNESENÍ

Předseda návrhové komise pan Miroslav Jelen přednesl návrh usnesení. Toto usnesení bylo po
krátké rozpravě schváleno delegáty s hlasem rozhodujícím jednomyslně. Text usnesení je přílohou
tohoto zápisu.

12. ZÁVĚR

Předseda SNH pan Jiří Cedidlo poděkoval všem přítomným za účast na 20. valné hromadě. Zároveň
jim poděkoval za obětavou a nezištnou práci pro národní házenou na všech úrovních našeho svazu.
Následně jednání 20. valné hromady SNH oficiálně ukončil.

V Praze dne 19. 5. 2018

Jiří Cedidlo v.r. Karel Klas v.r.
předseda SNH   předseda Dozorčí rady SNH

Zápis zpracovali: Jiří Cedidlo, Jaroslav Holý, Zdeněk Soukup


